
Fråga från Gustaf Axelsson (M) till Ove Wallin (C)

Vi har i veckan kunnat läsa i lokaltidningen om den allvarliga kritik som en anhörig riktat 
mot Vardaga men även mot Ekerö kommun med anledning av vårdsituationen på Kullen. 
Vi har tidigare hört liknande kritik, främst gällande personalsituationen och problematik 
runt ledning och styrning, som i förlängningen drabbat de boende. Vi har i Socialnämnden 
fått beskrivet för oss hur Vardaga nu arbetar hårt för att komma tillrätta med den kritik som 
riktats mot dem, vilket är bra.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till socialnämndens ordförande: 

Hur kommer du att följa upp de beskrivna åtgärderna på kort sikt för att säkerställa att 
boende på Kullen inte drabbas av undermålig vård?


